
JUŽNI DEL BS-8 v

Misliti je treba
na kmete

Krajani iz Savelj, Kleč, Ježice in Stožic so na skupnem zboru
spregovorili o dokumentu »Ljubljana 2000«. zasaditvi 88 dreves v
spomin na tovariša Tita in o gradnji soseske BS-8. Razprava o
dokumentu »Ljubljana 2000« ni prinesla novih spoznanj, tudi glede
zasaditve dreves so si bili hitro enotni: na zahodni strani kamniške
proge, v predvidenem rekreacijskem centru ob Savi in v načrtova-
nem spominskem parku v Stožicah.

V skladu z zakonodajo o urbanističnem planu je potrebna pred
sprejetjem zazidalnega načrta javna razgrnitev, ki traja najmanj 30
dni. Zaradi pomembnosti razprave, ki naj bi zajela čimširši krog
občanov, pa izvršni svet že več kot leto dni ob javnih razgrnitvah
vzpodbuja tudi javne razprave v krajevnih skupnostih, na katerih •
strokovnjaki, ki sodelujejo pri pripravi dokumentov, krajanom odgo-
varjajo na vse nejasnosti V sklop teh razprav je sodil tudi zadnji
dogovor v teh krajevnih skupnostih, na katerem je bilo veliko kraja-
nov, ki so v razpravi zavzeto sodelovali. Južni del soseske BS-8 je
namenjen za centralne površihe, v družbenem planu občine za
obdobje 1981-85 je predvidena gradnja šole na tem območju, stano-
vanjska gradnja pa je načrtovana za prihodnje srednjeročno ob-
dobje. Lani, pred referendumom o samoprispevku, je bila v krajevni
skupnosti Stožice javna razprava, na kateri so krajani soglasno
podprli predlog, naj bi bila na tem območju poleg prepotrebne šole
(ta bo razbremenila zlasti šolo Danile Kumarjeve, na kateri že zdaj
1.458 otrok obiskuje pouk v dveh izmenah) in zdravstvene postaje
Tudi rebalans družbenega plana, ki je bil v obravnavi na skupščini
30. septembra. južni del soseske opredeljuje v ta namen, osnutek
družbenega dogovora o izboru sosesk, ki jih bomo v Ljubljani gradili
v prihodnjih desetih letih, pa predvideva stanovanjsko gradnjo v BS-
8 po letu 1986. Zatorej je treba zdaj izvesti vse priprave, da bo moč
zlasti objekte iz samoprispevka zgraditi po predvidenem načrtu.

V razpravi so imela največjo težo vprašanja kmetov, ki bodo na
račun zdravstvenega doma in osnovne šole, kasneje pa tudi sta/lo-
vanjske soseske, ostali brez zemlje. Zemljišče je v lasti nekaj več kot
30 občanov, od tega jih tma tretjina status kmetov. Resda jim bodo
zagotovili nadomestnazemljišča, vendar bozlasti zastarejše kmetez
nizkimi pokojninami (po 2.500 dinarjev) daljša pot od doma do
zemlje velik napor. Krajani so se zavzeli tudi za hitrejše postopke pri
obračunu odškodnin za zemljišča, ki jih bodo odstopili in za takojš-
njo pridobitev nadomestnih zemljišč. Razprava je izzvenela v pri-
pravljenost (pri večini), da zemljišča ob upoštevanju obljub o nado-
mestnih zemljiščih in pravični odškodnini sporazumno odstopijo -
na koncu koncev gre pri šoli in zdravstveni postaji za šjrok družbeni
interes.

Ob tem so postavili tudi vprašanje upravičenosti predvidenega
poteka podaljška Hošiminhove ceste, ki bi razpolovil vas in nekate-
rim tudi odvzel nekaj kmetijske ceste; predstavniki izvršnega sveta
so obljubili. da bodo proučili to pobudo. S.D.


